
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 03213-0001/2016 
Datum: 02. 02. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 20. januarja 2016. 
 
 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 12, Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Sejo je vodil ţupan Občine Šmarje pri Jelšah Stanislav Šket. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Joţef ČAKŠ, Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja 
KRULEC VIDOVIČ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK PERDIH, Marinka 
STRAŠEK, David STUPICA, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Matjaţ ŠTRUKLEC, Joţe 
TRATENŠEK, Davorin VREČKO in Ivan ŢABERL. 
 
Opravičeno odsotna: Franc NAMURŠ in Gorazd MOČNIK 
  
Na seji so bili prisotni še: 
 ţupan – Stanislav Šket; 
 občinska uprava: Zlatka Pilko (v.d. direktorja občinske uprave), Peter Planinšek (vodja 

oddelka za okolje in prostor),  Simona Dobnik (podsekretarka v oddelku za splošne in 
pravne zadeve), mag. Zinka Berk (vodja oddelka za gospodarstvo), Damjan Boštjančič 
(vodja oddelka za druţbene dejavnosti) in Monja Artnak (administratorka v oddelku za 
splošne in pravne zadeve); 

 novinarji: Joţe Strniša (Rogaške novice), Anja Deučman (Štajerski val), Tina Strmčnik 
(Novi tednik); 

 Petra Pogačar in Barbara Černe, predstavnici izdelovalca – Prostorsko, urbanistično in 
arhitekturno projektiranje Petra Pogačar s.p. (prisotni pri 5. točki dnevnega reda); 

 Tadej Volčanšek, Objem narave d.o.o. in Gregor Vreš, Landscape d.o.o.o. (prisotni pri 8. 
točki dnevnega reda). 

 
 
Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 15 svetnikov. 
 
Ţupan je v uvodu vse prisotne lepo pozdravil. 
 
 

AD 1. 
 

PREDLOG ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI 
JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je vprašal, če ima kdo od članov sveta pripombe na zapisnika. 
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Ugotovljeno je bilo, da na zapisnika ni podanih pripomb, zato je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta 
Občine Šmarje pri Jelšah z dne 09. 12. 2015. 
 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 9. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Obravnava in potrditev DIIP-a za investicijo »mreţa podjetniških inkubatorjev 

Savinjske regije« in uvrstitev projekta v načrt razvojnih programov 
4. Predlog Odloka proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2016 – 2. obravnava 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Poljana (Š6 S1/2, Š5 S1, Š6 ZR) – 1. 
obravnava 

6. Predstavitev moţnosti organizacije dela in razvoja na področju kulture, turizma, 
športa in mladine 

7. Predlog sklepa o določitvi cen programov za predšolsko vzgojo v Otroškem vrtcu 
Šmarje pri Jelšah 

8. Predlog Letnega programa športa Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2016 
9. Predlog sklepa o potrditvi idejne zasnove za investicijo naravni bazen Šmarje pri 

Jelšah  
10. Predlog sklepa o imenovanju odgovornega urednika občinskega glasila Šmarske 

novice 
11. Predlog sklepa o ukinitvi druţbene lastnine 
12. Pobude in vprašanja 
13. Razno 
 
 
Pred sejo so svetniki prejeli še dodatno gradivo in sicer: 

- dopolnjen predlog Letnega programa športa Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2016 
 
 
Ţupan je na podlagi 32. člena Poslovnika občinskega sveta predlagal umik 6. točke 
dnevnega reda (Predstavitev moţnosti organizacije dela in razvoja na področju kulture, 
turizma, športa in mladine), ostale točke dnevnega reda pa se ustrezno preštevilčijo. 
Poslovnik določa, da se zadeve, za katere tako predlaga ţupan, brez razprave in glasovanja 
umaknejo z dnevnega reda. 
 
Zlatka Pilko, v.d. direktorja občinske uprave je podala razloge za umik te točke iz dnevnega 
reda. 
 
Ţupan je vprašal, če ima kdo od članov sveta morebitno pripombo v zvezi z spremenjenim 
dnevnim redom. 
 
Ugotovljeno je bilo, da na spremenjeni dnevni red ni podanih pripomb, zato je ţupan dal na 
glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 9. redne seje z 
umikom 6. točke dnevnega reda. 
 
Navzočnost se je spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
 

Ţupan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 8. redne realizirani in so navedeni v zapisniku.  
 

 
AD 3. 

 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DIIP-A ZA INVESTICIJO »MREŢA PODJETNIŠKIH 
INKUBATORJEV SAVINJSKE REGIJE« IN UVRSTITEV PROJEKTA V NAČRT 

RAZVOJNIH PROGRAMOV 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, je podala obrazloţitev. Izpostavila je, da 
gre za regijski projekt, katerega nosilec je Občina Rogaška Slatina. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljala je Irena Stepišnik Perdih.  Vprašala je, kje bi se izvajala t.i. »mehka plat« 
projekta.  
 
Mag. Zinka Berk je pojasnila, da je naslov projekta Mreţa podjetniških inkubatorjev  
zamišljena tako, da bi ta del izvajal v sodelovanju z ostalimi podjetniškimi inkubatorji. 
 
Po razpravi je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrjuje DIIP za investicijo »Mreţa podjetniških 
inkubatorjev savinjske regije« in uvršča projekt v Načrt razvojnih programov. 
 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 4. 
 

PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2016 – 2. 
OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 



 stran 4 

Ţupan je podal uvodno obrazloţitev. Povedal je, da po Poslovniku občinskega sveta v 
predpisanem roku ni bilo vloţenega amandmaja v pisni obliki in nobene pripombe.  
 
Zlatka Pilko, v.d. direktorja občinske uprave, je podala dodatno obrazloţitev proračuna za 
leto 2016. Pojasnila je glavne spremembe od osnutka do predloga proračuna. Svetnike je 
seznanila, da so v času javne obravnave zasedali odbori in komisije občinskega sveta.  
 
Ţupan je pojasnil, da po Poslovniku občinskega sveta pri 2. obravnavi proračuna ni splošne 
razprave, ampak je mogoče le obrazloţiti svoj glas glede glasovanja o proračunu za leto 
2016. 
 
Obrazloţitev glasu so podali: Mimica Kidrič, Irena Stepišnik Perdih, Bogdan Nunčič, Marinka 
Strašek, Matjaţ Štruklec, Maja Špes, Janko Šket in Ivan Ţaberl. 
 
Mimica Kidrič je vprašala, zakaj so v vrtcu Šmarje pri Jelšah stroški višji kot so bili planirani. 
 
Zlatka Pilko je pojasnila, da zato, ker je v lanskem letu v vrtcu bil en oddelek več in ker so se 
povečale plače zaposlenih v javnem sektorju. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala zakaj odbor za komunalno dejavnost, urejanje prostora in 
varstvo okolja ni obravnaval proračuna za leto 2016. 
 
Bogdan Nunčič, predsednik odbora je pojasnil, da sta z Petrom Planinškom ocenila, da na 
tem odboru proračuna za leto 2016 ni potrebno obravnavati. 
 
Marinka Strašek je dejala, da je občinska uprava pri predlogu proračuna upoštevala vse 
predloge in pripombe, Matjaţ Štruklec pa je dodal, da bo podprl proračun v predlagani obliki. 
 
Majo Špes je zanimalo, zakaj se je pri postavki Muzej baroka povečala postavka. 
 
Zlatka Pilko je pojasnila, da gre za zaposlitev in vzdrţevanje, to kar je bilo z odlokom 
preneseno na knjiţnico. 
 
Janko Šket je povedal, da je letošnji proračun naravnan dokaj dobro in da je prav, da je 
proračun naravnan tako, da se razmišlja za več let naprej in da se uvrstijo v proračun tisti 
projekti, ki so ţe v preteklosti imeli prednost. Dodal je, da bo podprl proračun v predlagani 
obliki. 
 
Ivan Ţaberl je predlagal, da se v naslednjih letih upošteva njegov predlog, ki ga je podal ţe 
na prejšnji seji in sicer, da se vključi v proračun obnova ceste Šentjur – Gorica pri Slivnici – 
Grobelce – Tinsko – Podčetrtek.  
 
Ţupan je dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je sprejel Odlok o proračunu Občine Šmarje 

pri Jelšah za leto 2016. 

 
Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
 
 
 



 stran 5 

AD 5. 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKEM 
PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA STANOVANJSKO SOSESKO POLJANA 

(Š6 S1/2, Š5 S1, Š6 ZR) – 1. OBRAVNAVA  
 

 

Seji sta se pridruţili Petra Pogačar, s.p. in Barbara Černe. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, je podal uvodno obrazloţitev. 
 
Barbara Černe je podala dodatno obrazloţitev. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljala je Irena Stepišnik Perdih in povedala, da je odbor za komunalno dejavnost, 
urejanje prostora in varstvo okolja obravnaval predlog odloka. Na odboru je bilo predlagano, 
da se naredi prognoza potreb po stanovanjih. Omenila je še, da je veliko povpraševanja tudi 
po dvostanovanjskih gradnjah in vprašala ali je moţnost, da se objekti preuredijo tudi v 
dvostanovanjska.  
 
Mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, je pojasnila, da se je zelo zmanjšalo 
število interesentov za pridobitev neprofitnih stanovanj v najem, zato ni potrebe, da bi gradili 
večstanovanjske objekte.  
 
Po razpravi je ţupan predlagal, da se sprejme odlok po skrajšanem postopku in dal najprej 
na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Poljana 

(Š6S1/2, Š5S1, Š6Z3) po skrajšanem postopku. 

 
Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Po izglasovanem prvem sklepu je ţupan dal še na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Poljana 

(Š6S1/2, Š5S1, Š6Z3). 

 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ţupan je v skladu s Poslovnikom občinskega sveta predlagal spremembo vrstnega reda 
obravnave točk dnevnega reda in sicer tako, da se zaradi prisotnosti poročevalcev 
obravnava najprej 8. točka dnevnega reda, nato pa ostale točke. 
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AD 8. 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI IDEJNE ZASNOVE ZA INVESTICIJO NARAVNI 

BAZEN ŠMARJE PRI JELŠAH 
 
Seji sta se pridruţila Tadej Volčanšek, Objem narave d.o.o. in Gregor Vreš, Landscape 
d.o.o. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za druţbene dejavnosti, je podal obrazloţitev. 
 
Tadej Volčanšek in Gregor Vreš sta podala podrobno obrazloţitev in prikazala načrt 
krajinske arhitekture in biološkega bazena. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Irena Stepišnik Perdih, Zdenka Orač, David Stupica, Mimica Kidrič, Ivan 
Ţaberl, Benja Krulec Vidovič, Matjaţ Štruklec, Janko Šket, Tea Devin in Branka Kovačič. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala kako je prišla odločitev glede geometrijske oblike bazena 
ter opozorila, da gre tu za naravno kopališče. Izpostavila je tudi idejo o prostoru za avtodome 
v sklopu tega.  
 
Zdenka Orač je vprašala ali podjetje Objem narave pomaga tudi usposabljati ljudi, ki znajo 
upravljati ob vsaki situaciji. 
 
David Stupica je izpostavil, da je naše vodilo to, da delamo bazen za naše občane, da bodo 
stroški bazena čim manjši, da gre za naravni bazen brez kemičnih dodatkov, da gostinski 
lokal ob bazenu lahko obratuje tudi v hladnejšem vremenu in da bazen sluţi tudi pozimi kot 
drsališče. 
 
Mimica Kidrič je vprašala kdaj bi se v naravnem bazenu ţe lahko kopali in kako dolgo traja 
investicija.  
 
Ivan Ţaberl je izpostavil, da morajo za naravno drsališče biti dovolj nizke temperature in 
podal idejo, da bi bil bazen mogoče bolj primeren v Dvoru pri Jelšingradu.  
 
Benja Krulec Vidovič je vprašala zakaj je načrtovana tako visoka cena v višini 27.500 EUR 
za otroško igrišče v velikosti 55 m2.  
 
Janko Šket je v razpravi poudaril, da je izgradnja bazena dolgoročna naloţba in pri tem 
opozoril na omejenost s prostorom. Menil je, da je lokacija za umestitev naravnega bazena v 
takšnih okvirih primerna, za dolgoročni razvoj naprej pa bi mogoče razmislili tudi o drugačni 
varianti.  
 
Tea Devin je izpostavila, da gre tu za naravni bazen brez kemičnih dodatkov, kar je še 
posebej primerno za osebe z alergijo. 
 
Branka Kovačič je poudarila, da je sedaj pravi čas za izgradnjo naravnega bazena v Šmarju 
pri Jelšah in potrebno je razmišljati tudi o zadolţitvi.  
 
Odgovore in pojasnila so podali Tadej Volčanšek, ţupan in Damjan Boštjančič. 
 
Po razpravi je ţupan dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlagano Idejno zasnovo za 

investicijo Naravni bazen Šmarje pri Jelšah in predlaga nadaljevanje investicije.  

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 6. 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV ZA PREDŠOLSKO VZGOJO V 
OTROŠKEM VRTCU ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za druţbene dejavnosti, je podal obrazloţitev. Povedal je, 
da je sklep obravnaval tudi odbor za druţbene dejavnosti in finance in ga soglasno podprl. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog sklepa o določitvi cen 

programov za predšolsko vzgojo v Otroškem vrtcu Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 7. 
 

PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 
2016 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje, na mize pa so prejeli dopolnjen letni 
program športa občine Šmarje pri Jelšah za leto 2016. 
 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za druţbene dejavnosti, je podal obrazloţitev. 
 
Marinka Strašek, predsednica odbora za šport, je podala stališče odbora.  
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
V razpravi je Maja Špes vprašala, kaj bo v primeru, če ne bodo sofinancirani stroški 
Fundacije za šport za investicijo večnamenska športna površina Tinsko v višini 19.672 EUR. 
 
Damjan Boštjančič je podal pojasnilo. 
 
Po razpravi je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Letni program športa Občine Šmarje 

pri Jelšah za leto 2016. 
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Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 

AD 9. 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ODGOVORNEGA UREDNIKA OBČINSKEGA 
GLASILA ŠMARSKE NOVICE 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Zlatka Pilko, v.d. direktorja občinske uprave, je podala obrazloţitev. Izpostavila je, da v 
skladu z 11. členom Odloka o ustanovitvi in izdajanju občinskega glasila Občine Šmarje pri 
Jelšah, ki ga je sprejel občinski svet na prejšnji seji, imenuje odgovornega urednika Občinski 
svet na predlog ţupana. Ţupan predlaga občinskemu svetu, da za odgovorno urednico 
občinskega glasila Občine Šmarje pri Jelšah imenuje gospo Sergejo Javornik, Slake 8, 
Podčetrtek. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
V razpravi je Mimica Kidrič vprašala, če bo odgovorni urednik občinskega glasila v okviru 
delovnega mesta Koordinator za stike z javnostmi, Irena Stepišnik Perdih pa je vprašala, kaj 
je vplivalo na ţupanovo odločitev pri izboru odgovornega urednika. 
 
Zlatka Pilko in ţupan sta podala pojasnilo. 
 
Po razpravi je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah imenuje za odgovorno urednico občinskega 

glasila Občine Šmarje pri Jelšah s 1. 2. 2016 Sergejo Javornik, Slake 8, Podčetrtek.  

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 10. 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŢBENE LASTNINE  
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, podsekretarka v oddelku za splošne in pravne zadeve, je podala 
obrazloţitev.  
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na naslednjih nepremičninah z ID 

znakom 1226-1620/2-0, 1200-978/15-0, 1200-978/16-0, 1210-1359/18-0, 1226-
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1618/7-0, 1226-1618/6-0, 1226-1618/5-0, 1226-1618/4-0, 1226-1618/2-0, 1210-

1359/15-0, 1200-978/21-0, 1201-542/1-0, 1200-976/2-0 in 1208-800/3-0. 

2. Na navedenih parcelah pridobi lastninsko pravico Občina Šmarje pri Jelšah. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 
 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 12. 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo in vprašanje so postavili: 
 

- svetnik Davor Vrečko je podal pobudo, da javni zavod Knjiţnica Šmarje pri Jelšah 
pripravi finančno poročilo in sicer, kaj se dogaja v zadnjih 6 mesecih na področju 
muzeja in plan za delovanje muzeja v prihodnosti 
 
Joţe Čakš, direktor JZ Knjiţnica je pojasnil, da bo na eni izmed naslednjih sej 
občinskega sveta v obravnavi finančni plan in program dela za leto 2016 za celotni 
zavod ter poročilo o delu zavoda za preteklo leto 
 

- svetnik Matjaţ Štruklec je podal pobudo, da se pri izboru delavcev javnih del za 
področje športa v bodoče izbere takšne delavce, ki vsaj delno poznajo dela na 
področju športa 
 
Ţupan, Zlatka Pilko in Damjan Boštjančič so podali pojasnilo. 
 

- svetnica Maja Špes je pohvalila delavca Borisa Jazbec, ki je bil izbran na javnih delih 
za področje športa za športno dvorano Šmarje pri Jelšah in podala pobudo, da se v 
občini Šmarju pri Jelšah postavi informativna tabla z vsemi pomembnimi zadevami za 
turiste 
 
Ţupan je podal pojasnilo. 
 

- svetnica Irena Stepišnik Perdih je posredovala vprašanje načelnika Upravne enote 
Šmarje pri Jelšah glede na obvestilo, ki ga je dobil, da je g. Prah kupil parcelo pri 
Kulturnem domu, kjer so parkirišča in bo začel z investicijo, tako da tam ne bo moţno 
več parkirati, s tem pa se bo zmanjšalo število parkirnih mest. Vprašala je, kako je to 
bilo dogovorjeno ob prodaji zemljišča in izpostavila vprašanje glede zadostnega 
števila parkirnih mest ob dogodkih. 

 
Ţupan je pojasnil, da so ob celostni ureditvi oskrbovanih stanovanj predvidena še 
dodatna parkirišča. 
 

- svetnik Ivan Ţaberl je podal pobudo, da bi se organiziral izlet po občini Šmarje pri 
Jelšah za občinsko upravo in občinskimi svetniki.  
 
Ţupan je odgovoril, da bi termin določili na naslednji seji občinskega sveta. 
 

- svetnica Mimica Kidrič je ponovno izpostavila vprašanje glede izgradnje pločnika v 
Vošnjakovi ulici 
 
Ţupan in Peter Planinšek sta podala pojasnilo. 
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AD 13. 
 

RAZNO 
 

 
Ţupan je svetnike seznanil, da se nadaljuje izgradnja pločnika na Belem in da se izgradnja 
kolesarske steze trenutno ne nadaljuje zaradi vremenskih razmer. Seznanil je tudi, da sta 
bila s Petrom Planinškom v tem tednu na Direkciji za infrastrukturo v Mariboru glede ureditve 
kriţišča v Spodnjem Mestinju in dogovori intenzivno tečejo, prav tako pa tečejo dogovori in 
so narejene še dodatne študije glede varnostnega načrta pri nadhodu za vrtec in dogovori za 
izgradnjo pločnika Grobelno in na Halarjevem hribu. 
Izpostavil je še, da je obnova lokalne ceste Mestinje – kriţišče Lemberg, Nova vas tik pred 
razpisom.  
 
Zlatka Pilko, v.d. direktorja občinske uprave je podala informacijo o uspešni prijavi na javno 
povabilo za javna dela v letu 2016 in uspešni prijavi na razpis Ministrstva za infrastrukturo za 
pripravo celostne prometne strategije ter o aktivnostih v zvezi s Šmarskim hramom. 
Seznanila je, da bomo naročili izdelavo strategije razvoja občine od leta 2016 – 2020, ki pa 
bo zajela vsa področja, to pa bo tudi podlaga za pripravo projektov in prijavo na razpise. 
 
Ob koncu je Zlatka Pilko še seznanila, da bo od jutri dalje na spletni strani Občine Šmarje pri 
Jelšah objavljen javni natečaj za direktorja občinske uprave. 
 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je ţupan ob 19.00 sejo končal. 
 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Ţupan 
                                                                                                  Stanislav ŠKET 
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 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 03213-0002/2016 
Datum: 16. 02. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, 
ki je potekala 16. februarja 2016 med 10. in 11. uro v vloţišču Občine Šmarje pri 

Jelšah. 
 
 
Dosegljivih je bilo vseh 19 članov občinskega sveta od 19: Joţef ČAKŠ, Anita ČEBULAR, 
Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja KRULEC VIDOVIČ, Gorazd MOČNIK, 
Franc NAMURŠ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK PERDIH, Marinka 
STRAŠEK, David STUPICA, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Matjaţ ŠTRUKLEC, Joţe 
TRATENŠEK, Davorin VREČKO in Ivan ŢABERL. 
 
 
Gradivo za dopisno sejo so svetniki dobili po elektronski pošti. 
 
DNEVNI RED: 
14. Potrditev investicijske dokumentacije za projekt: Obnova LC Mestinje – Lemberg – 

Nova vas 
 
 
Občinski svetniki so bili o strinjanju s predlogom sklepa povprašani s strani občinske uprave 
po telefonu. Povpraševanje je 16. 2. 2016 med 10. in 11. uro izvedla Monja Artnak. 
 
Od 19 svetnikov je bilo dosegljivih vseh 19 svetnikov. 
 
Svetniki so brez pripomb in dodatnih predlogov podprli predlagani sklep edine točke 
dnevnega reda, iz česar sledi naslednji: 
 

SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je obravnaval investicijski program »Obnova 
LC Mestinje – Lemberg – Nova vas« in pooblašča ţupana Občine Šmarje pri Jelšah 
Stanislava Šketa za potrditev in sprejem le-tega. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 11.00. 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Ţupan 
                                                                                                        Stanislav ŠKET 
 
 


